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Από το υπ’ αριθ. 14/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 345/99 
                                                                                         Π ε ρ ί λ η ψ η 

Υποβολή μηνυτήριας αναφοράς κατά παντός 
υπευθύνου για την κλοπή ανταλλακτικού 
αυτ/του. 

 
       Σήμερα 28 Ιουνίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Κατάστημα Δ.Δ. 
Ράχης,  ύστερα από την με   ημερομηνία 24-6-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και 
στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 ,119 & 226 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ι. Κουρουζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Κ. Πουλασουχίδης Κ.  Βαφείδης  
5. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Π. Πιτούλιας  
7. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης    
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  του 1ου θέματος  αποχώρησαν  
14. Α. Ταραλάς οι  κ.κ.     Μ.  Σουμελίδης,  Θ.  Σιδηρόπουλος,  Ε.  Σοφιανίδης,   Π. 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος Αγαθαγγελίδης. 
16. Χ. Γεωργιάδης 2) Κατά      τη     συζήτηση    της    υπ’    αριθ.  329/99    απόφασης 
17. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησε  η κα  Ε. Λευκοπούλου. 
18. Λ. Τσαβδαρίδης  
19. Θ.  Σιδηρόπουλος  
20. Ε. Σοφιανίδης  
21. Ε. Λευκοπούλου  
22. Ι. Ακριβόπουλος  
23. Ε. Κουκουρδής  
24. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Μετά από έγγραφη αναφορά του Προϊστάμενου Η/Μ του Δήμου 
μας κ. Στεφ. Βουτσιλά, μας αναφέρθηκε ότι την Δευτέρα 14-6-1999 κλάπηκε 
ανταλλακτικό αυτοκινήτου από το Εργοτάξιο του Δήμου. 
 Ύστερα από τα παραπάνω καλείται το Σώμα να αποφασίσει για την υποβολή 
ή μη Μηνυτήριας Αναφοράς κατ΄ αγνώστων. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος : Έγινε μία κλοπή και υπήρξε αναφορά από πλευράς του κ. 
Βουτσιλά. Νομίζω ότι πρέπει ο Δήμος να υποβάλλει μια μηνυτήρια αναφορά κατ' 
αγνώστων γι αυτή την κλοπή, η οποία έγινε σ΄ ένα  από τα μηχανήματα του Δήμου. 
 Ποτουρίδης : Κλάπηκε ένα εξάρτημα (μαρκούτσι) από τον φορτωτή μας, σε 
ώρα που δεν εργαζόταν  και ενώ ήταν σταθμευμένος το απόγευμα, το οποίο δεν έχει 
καμία αξία. Η αξία του είναι 3 ή 5 χιλιάδες. Όμως από κάποιον έλειπε, πήγε το έλυσε 
και το πήρε. Το κόστος να το λύσει και να το πάρει ήταν μεγαλύτερο απ΄το να πάει 
να το αγοράσει από το εμπόριο. Όμως δεν μπορούσε να το πάρει λόγω της ώρας. Η 
πράξη αυτή είναι που δίνει αυτή την βαρύτητα . Επειδή πρέπει πραγματικά να 
προβούμε σε αγωγή, όπως εισηγήθηκε ο κ. Δήμαρχος, για να συνετιστούν κάποιοι 
που έχουν πρόσβαση στον χώρο του εργοταξίου. Όταν θα κουβεντιάσουμε για τον 
ΟΕΥ θα προταθεί να υπάρχει ένας φύλακας στο εργοτάξιο, γιατί πραγματικά έχουμε 
πολύ μεγάλο στόλο τώρα και δεν μπορούμε να τον φυλάξουμε. 
 Πρόεδρος : Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι. 
                     Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Σκουμπόπουλος : Φοβούμαι ότι το τελευταίο που είπε ο κ. Ποτουρίδης είναι 
κάποιοι τεχνηέντως,  το έφτιαχναν και παλιότερα το φτιάχνουν και τώρα, πιέζουν την 
Δημοτική Αρχή να προσλάβει φύλακα. Κάποιοι παλιότερα το πέτυχαν. Είναι 
ασήμαντο το θέμα για να κάνουμε μηνυτήρια αναφορά. Μια  ΕΔΕ να κάνει ο 
διευθυντής ή κάποιος άλλος υπάλληλος. 
 Και κάτι άλλο, επειδή περνώ συχνά από εκείνο τον δρόμο βλέπω ανοιχτό το 
γκαράζ  του δήμου απογευματινές και βραδινές ώρες. Κάποιοι πρέπει να σφίξουν τα 
λουριά κάποιων. Και ν΄ αφήσουμε τις μηνυτήριες αναφορές. Δεν συμφωνώ να γίνει 
μήνυση για πράγμα αξίας 3.000 δρχ. Ο δικηγόρος θα στοιχίσει  περισσότερο. 
 Ουρσουζίδης : Όσον  αφορά υπό την συνδετική έννοια που το βάζει ο κ. 
Δήμαρχος, δηλ. να συνετιστούν κάποιοι ή να τρομοκρατηθούν προκειμένου να μην 
υπάρχουν παρόμοια φαινόμενα συμφωνώ. 
 Αυτό ήθελα να προτείνω κι  εγώ. Παράλληλα να γίνει και ΕΔΕ από τους 
ανθρώπους που γνωρίζουν πρόσωπα και πράγματα στον χώρο της λειτουργίας.. 
 Δήμαρχος : Ακούστε εάν ήταν δικό μου ή δικό σας δεν θα κάναμε μήνυση . 
Είναι δημόσια περιουσία και υπάρχει παράνομη πράξη. Συνεπώς πρέπει να υποβληθεί 
και δεν θα χρειαστεί ούτε δικηγόρος ούτε τίποτα. Θα  πάω εγώ στο αστυνομικό 
τμήμα με την απόφαση του Δ.Σ. και θα καταθέσω μία προφορική μήνυση. Αλλά 
πρέπει να υπάρχει αυτή η μήνυση. Το θέμα της ΕΔΕ σημαίνει ότι 
προσανατολιζόμαστε πια ότι μπορεί κάποιος να έχει σχέση. Δεν είμαι έτοιμος να πω 
αυτό το πράγμα. Αν προκύψει οτιδήποτε θα γίνει και ΕΔΕ και όποιες άλλες 
επιπτώσεις. 
 Επειδή παρέχεται η υπηρεσία καθαριότητας και τις απογευματινές ώρες, είναι 
λογικό να είναι ανοιχτό το εργοτάξιο γιατί μπαίνουν και βγαίνουν τ΄ 
απορριμματοφόρα αυτοκίνητα. 
 



 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την έγγραφη αναφορά του προϊσταμένου του τμήματος Η/Μ του Δήμου. 
3.- Την πρόταση για υποβολή μηνυτήριας αναφοράς κατά αγνώστων. 
4.- Τις διατάξεις του  άρθρου 106 του ΔΚΚ. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει την υποβολή μηνυτήριας αναφοράς κατά παντός υπευθύνου για 
την κλοπή ενός μαρκουτσιού (σωλήνας που περνάει λάδι), του μηχανήματος έργων 
με αρ. κυκλοφορίας ΜΕ 32132, από το εργοτάξιο του Δήμου την Δευτέρα στις 14-6-
1999. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  345 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α.  Κεσίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29- 7 -1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


